
Informacja o sprostowaniu  

W dniu 18 września 2020 r. radny Jerzy Pac zgłosił prośbę o sprostowanie 

protokołu przebiegu posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, które 

odbyło się w dniu 14 sierpnia 2020 r. 

Radny zgłosił nieścisłość dotyczącą Jego wypowiedzi w punkcie 3c) 

porządku posiedzenia, dotyczącym zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu (dot. przebudowy drogi 

powiatowej wraz z przebudową mostu na rzece Strabelka). W wypowiedzi 

radnego dotyczącej realizacji inwestycji w gminie, zapisano w protokole: „Radny 

powiedział, że jest przeciwny dofinansowaniu inwestycji powiatowych”. Wnosząc 

o sprostowanie, radny wyjaśnił, że jego sprzeciw nie dotyczył wszystkich 

inwestycji powiatowych. Jest przeciwny dofinansowaniu jedynie tych inwestycji, 

które uważa za niezasadne. Zapis  wypowiedzi radnego stoi w sprzeczności z jego 

zabiegami o budowę m.in. drogi do Stryk, o czym mówił na posiedzeniu Komisji.  

Ponieważ wniosek o sprostowanie zgłoszono po przyjęciu protokołu przez 

Komisję Oświaty i Spraw Społecznych w dniu 16 września 2020 r., zgodnie z § 36 

Statutu Gminy Bielsk Podlaski sprostowanie zostanie rozpatrzone na najbliższym 

posiedzeniu komisji. 

Sporz. Insp. Ala Wawulska 
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